
SLÄTMOSSENS ÖSTRA 

SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  
 

Protokoll från Styrelsemöte nr 5 2012 

 

Tid: 2012-05-07  Närvarande:  Rolf Brehmer                     

Plats: Vallav 306 hos Elisabeth                       Melker Solem                     

Ordf/sekr:      Rolf Brehmer                                           Roy Johansson 

                                                                                       Krister Björne 

                                                                                       Niklas Lundgren 

                                                                                       Mats Larsson  (del av tiden) 

                                                                                       Elisabeth Feichter  

   Ingmar Ekström 

                                                                 Ola Laggar 

                                                                  

§44  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer förklarade mötet öppnat. 
 

§45 Val av justeringsman 

Krister Björne valdes 

 

§46 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

§47 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.                                            

 

§48 Fiberprojektet (Fibbe) 

Grävning kommer att börja i närtid 

UC 1 måste tömmas på lös materiel. Flyttas till UC2 eller förråd. 

TELIA har ännu inte tillsatt någon projektledare (kommer enl. uppgift att åtgärdas i närtid). 

Kassören undersöker faktureringsläget med CRS. 

Styrelsen beslöt att ge projektet mandat att säga upp avtalet med COM HEM from 

31/12 2012 enl. projektets förslag. (Med rätt till förlängning om FIBBE blir försenat.) 

Denna punkt är tillagd av ordförande efter mötet i samråd med samtliga ordinarie 

medlemmar i styrelsen. 

 

 §49 Rapporter från sektionerna                                    
 

Värmesektionen     Intet 

 

Ekonomi                  Balans- o resultatrapport presenterades.                                                                                       

  

Miljö                      Städdagen genomförd enl. plan. Frågan om väg till Björken får vila. 

                               En del träd på kommunens mark behöver fällas. Ev möte med kommunen  

                               planeras. Önskemål om trädfällning överskrider vad som av olika skäl är 

                               möjligt.  

                               

Garage                   Panelbyte pågår. 

 

Kabel-TV              Projekt Fibbe se ovan . 



 

§50  Post och annat  
Intet 

 

 §51 Uppdragslistan  
Uppdaterad lista bifogas med tidsplan.  

 

§52 Övriga frågor. 

-Den nya hemsidan är aktiverad. En ekonomiflik skall införas. 

-Miljöinspektörer har besökt Vv 424. 

- Mossbladet skall godkännas på nästa möte. Sekreteraren mailar underlag till berörda. 

- Styrelsen beslöt att styrelsemötena i fortsättningen skall starta  kl 1930.  

 

§53  Kommande möte    
Möte                                 Datum                             Ansvarig 

6                                      06-11                                Niklas 

7                                      08-20                                Ola 

8                                      09-17                               Roy 

9                                      10-22                               Ingmar 

10                                    12-03                                Mats 

Städdagar    21/4 och 20/10 

 

§54  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat  

 

  

 

 

 Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                          Krister Björne 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


